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BROI.0002.7.2019 

Protokół nr IX/19  
z obrad IX Sesji Rady Powiatu we Włocławku 

z dnia 30 września 2019 roku  

1. Otwarcie obrad IX Sesji Rady Powiatu 
 
Pan Zygmunt Stanisław Wierzowiecki – Przewodniczący Rady Powiatu we Włocławku 
w dniu 30 września 2019 r. o godzinie 1210 otworzył obrady IX Sesji Rady Powiatu we 
Włocławku. Powitał radnych, Pana Romana Gołębiewskiego - Starostę Włocławskiego, Pana 
Jana Ambrożewicza – Wicestarostę, Panią Agatę Wojtkowską – Członka Zarządu, Panią 
Elżbietę Achrem – przedstawiciela Regionalnego Wydziału Monitoringu Środowiska 
w Bydgoszczy, Panią Annę Ciesielską Kierownika Delegatury we Włocławku 
Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony Środowiska w Bydgoszczy, Pana Piotra Krygiera – 
Sekretarza Powiatu, Panią Jolantę Sakowską - Skarbnika Powiatu, kierowników jednostek 
organizacyjnych, a także przedstawicieli środków masowego przekazu, naczelników 
wydziałów a także wszystkich obecnych na sali obrad.  

Przewodniczący Rady poinformował, iż zgodnie z art. 15 ust. 1a ustawy z dnia 5 czerwca 
1998 r. o samorządzie powiatowym, obrady rady powiatu są transmitowane on-line 
i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad są następnie 
udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej Powiatu Włocławskiego i na stronie 
internetowej powiatu oraz w inny sposób zwyczajowo przyjęty. Każdy, kto wchodzi do sali 
obrad rady powiatu w celu udziału w obradach – czy to w charakterze uczestnika, czy też 
obserwatora (widza) –  powinien liczyć się z możliwością ujawnienie swojego wizerunku 
w sieci i na nagraniu bez uzyskiwania na to jego zgody przez Administratora danych 
osobowych przetwarzanych w starostwie.  
Lista zaproszonych osób stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

2. Stwierdzenie quorum 
 
Przewodniczący Rady poprosił radnych o potwierdzenie swojej obecności poprzez włożenie 
karty do czytnika i przyciśniecie odpowiedniego przycisku.  
Przewodniczący Rady stwierdził, że aktualnie w obradach Rady Powiatu bierze udział 19 
radnych, co wobec ustawowego składu Rady Powiatu wynoszącego 21 radnych stanowi 
wymagane quorum, a zatem obrady są prawomocne. 
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  
Wydruk listy obecności stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.   
 
3. Przedstawienie porządku obrad oraz rozpatrzenie ewentualnych wniosków w sprawie 
jego zmiany. 
 
Przewodniczący Rady poinformował, iż w materiałach na sesję radni otrzymali porządek 
obrad IX Sesji Rady Powiatu we Włocławku. Zgodnie z art. 15 ust. 2 ustawy o samorządzie 
powiatowym - Rada Powiatu może wprowadzić zmiany w porządku obrad bezwzględną 
większością głosów ustawowego składu Rady.  
Zgodnie z § 17 ust. 3 Statutu Powiatu Włocławskiego - z wnioskiem o uzupełnienie lub 
zmianę porządku obrad może wystąpić radny, komisja, klub radnych, zarząd, starosta. 
Wniosek powinien zawierać uzasadnienie faktyczne.  
Jednocześnie poinformował, iż w przypadku przyjęcia przez Wysoką Radę wniosku 
o uzupełnienie porządku obrad o konkretny punkt dotyczący rozpatrzenia danego projektu 
uchwały, to na wnioskodawcy spoczywać będzie obowiązek przedłożenia i doręczenia 



 2

radnym, przed przystąpieniem do realizacji tego punktu, projektu uchwały spełniającego 
wymagania formalne określone w statucie.  
Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem – czy któryś  z uprawnionych podmiotów 
chciałby w tej chwili zgłosić wniosek o  uzupełnienie lub zmianę ustalonego porządku obrad 
IX sesji ?  
Następnie poinformował, iż Zarząd Powiatu we Włocławku: 
 pismem z dnia 24 września 2019 roku Zarząd Powiatu wniósł o uzupełnienie porządku 

obrad o następujące punkty: 
 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie przez 

Powiat Włocławski Gminie Baruchowo zadań związanych z zimowym utrzymaniem 
dróg powiatowych oraz ulic leżących w ciągach tych dróg w sezonie zimowym 
2019/2020. 

 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie przez 
Powiat Włocławski Gminie Fabianki zadań związanych z zimowym utrzymaniem 
dróg powiatowych oraz ulic leżących w ciągach tych dróg w sezonie zimowym 
2019/2020. 

 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie przez 
Powiat Włocławski Gminie Lubanie zadań związanych z zimowym utrzymaniem dróg 
powiatowych oraz ulic leżących w ciągach tych dróg w sezonie zimowym 2019/2020. 

 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie przez 
Powiat Włocławski Gminie Choceń zadań związanych z zimowym utrzymaniem dróg 
powiatowych oraz ulic leżących w ciągach tych dróg w sezonie zimowym 2019/2020. 

 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie przez 
Powiat Włocławski Gminie Miasto Kowal zadań związanych z zimowym 
utrzymaniem dróg powiatowych oraz ulic leżących w ciągach tych dróg w sezonie 
zimowym 2019/2020. 

 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie przez 
Powiat Włocławski Gminie Chodecz zadań związanych z zimowym utrzymaniem 
dróg powiatowych oraz ulic leżących w ciągach tych dróg w sezonie zimowym 
2019/2020. 

 pismem z dnia  30  września 2019 r. wniósł o: 
 wprowadzenie autopoprawki do projektu uchwały o zmianie uchwały Rady Powiatu 

we Włocławku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Włocławskiego na lata 2019 – 2026 wraz z tekstem jednolitym,  

 wprowadzenie autopoprawki  do projektu uchwały o zmianie uchwały Rady Powiatu 
we Włocławku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2019 
wraz z tekstem jednolitym.  

Wniosek zarządu powiatu oraz uzasadnienie faktyczne radni otrzymali w dniu dzisiejszej 
sesji.  
Przewodniczący Rady przystąpił do przegłosowania wniosków Zarządu Powiatu. 
Jednocześnie poinformował, iż zgodnie z art. 15 ust. 2 ustawy o samorządzie powiatowym 
rada powiatu może wprowadzić zmiany w porządku bezwzględną większością głosów 
ustawowego składu rady. 
Przewodniczący zapytał, kto jest za uzupełnieniem punktu 12 zmienionego porządku obrad 
IX sesji o  autopoprawkę do projektu uchwały o zmianie uchwały Rady Powiatu we 
Włocławku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Włocławskiego na lata 2019 – 2026 (tekst jednolity)i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 19  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0   
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1 osoba nie głosowała.  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada 
Powiatu  postanowiła o uwzględnieniu w porządku obrad autopoprawki do projektu uchwały 
o zmianie uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2019 – 2026 (tekst jednolity) i tym 
samym punkt 12  porządku obrad otrzymuje brzmienie:  
Rozpatrzenie projektu uchwały o zmianie uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie 
uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2019 – 2026 
wraz z autopoprawką (tekst jednolity). 
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za uzupełnieniem punktu 13 porządku obrad IX sesji 
o autopoprawkę do projektu uchwały o zmianie uchwały Rady Powiatu we Włocławku 
w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2019 (tekst jednolity) 
i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 20 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0   
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada 
Powiatu  postanowiła o uwzględnienie w realizowanym porządku obrad autopoprawki  do 
projektu uchwały o zmianie uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie uchwalenia 
budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2019 (tekst jednolity) i tym samym punkt 13 
porządku obrad otrzymuje brzmienie:    
Rozpatrzenie projektu uchwały o zmianie uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie 
uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2019 wraz z autopoprawką (tekst 
jednolity).  
Przewodniczący Rady zapytał , kto jest za zmianą porządku obrad polegająca na uzupełnieniu 
porządku obrad o  punkt w brzmieniu: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na przekazanie przez Powiat Włocławski Gminie Baruchowo zadań związanych 
z zimowym utrzymaniem dróg powiatowych oraz ulic leżących w ciągach tych dróg 
w sezonie zimowym 2019/2020 i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 20 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0   
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada 
Powiatu  postanowiła o zmianie porządku obrad IX  sesji polegającej na uzupełnieniu 
porządku obrad IX  sesji o punkt  – Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na przekazanie przez Powiat Włocławski Gminie Baruchowo zadań związanych 
z zimowym utrzymaniem dróg powiatowych oraz ulic leżących w ciągach tych dróg 
w sezonie zimowym 2019/2020. 
Punkt ten realizowany będzie jako punkt 14 zmienionego porządku obrad bezpośrednio po 
punkcie  13 w brzmieniu:  
Rozpatrzenie projektu uchwały o zmianie uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie 
uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2019 wraz z autopoprawką (tekst 
jednolity).  
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za zmianą porządku obrad polegająca na uzupełnieniu 
porządku obrad o  punkt w brzmieniu: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na przekazanie przez Powiat Włocławski Gminie Fabianki zadań związanych 
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z zimowym utrzymaniem dróg powiatowych oraz ulic leżących w ciągach tych dróg 
w sezonie zimowym 2019/2020 i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 20  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się -0  
1 osoba nieobecna  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada 
Powiatu  postanowiła o zmianie porządku obrad IX  sesji polegającej na uzupełnieniu 
porządku obrad IX  sesji o punkt  – Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na przekazanie przez Powiat Włocławski Gminie Fabianki zadań związanych 
z zimowym utrzymaniem dróg powiatowych oraz ulic leżących w ciągach tych dróg 
w sezonie zimowym 2019/2020. 
Punkt ten realizowany będzie jako punkt 15 zmienionego porządku obrad bezpośrednio po 
punkcie  14 w brzmieniu:  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie przez Powiat 
Włocławski Gminie Baruchowo zadań związanych z zimowym utrzymaniem dróg 
powiatowych oraz ulic leżących w ciągach tych dróg w sezonie zimowym 2019/2020. 
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za zmianą porządku obrad polegająca na uzupełnieniu 
porządku obrad o  punkt w brzmieniu: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na przekazanie przez Powiat Włocławski Gminie Lubanie zadań związanych 
z zimowym utrzymaniem dróg powiatowych oraz ulic leżących w ciągach tych dróg 
w sezonie zimowym 2019/2020 i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 20  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
1 osoba nieobecna 
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada 
Powiatu  postanowiła o zmianie porządku obrad IX  sesji polegającej na uzupełnieniu 
porządku obrad IX  sesji o punkt  – Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na przekazanie przez Powiat Włocławski Gminie Lubanie zadań związanych 
z zimowym utrzymaniem dróg powiatowych oraz ulic leżących w ciągach tych dróg 
w sezonie zimowym 2019/2020. 
Punkt ten realizowany będzie jako punkt 16 zmienionego porządku obrad bezpośrednio po 
punkcie  15 w brzmieniu:  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie przez Powiat 
Włocławski Gminie Fabianki zadań związanych z zimowym utrzymaniem dróg powiatowych 
oraz ulic leżących w ciągach tych dróg w sezonie zimowym 2019/2020. 
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za zmianą porządku obrad polegająca na uzupełnieniu 
porządku obrad o  punkt w brzmieniu: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na przekazanie przez Powiat Włocławski Gminie Choceń zadań związanych 
z zimowym utrzymaniem dróg powiatowych oraz ulic leżących w ciągach tych dróg 
w sezonie zimowym 2019/2020 i przeprowadził procedurę głosowania.  
Wyniki głosowania: 
Za – 20  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
1 osoba nieobecna 
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.  
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Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada 
Powiatu  postanowiła o zmianie porządku obrad IX  sesji polegającej na uzupełnieniu 
porządku obrad IX  sesji o punkt  – Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na przekazanie przez Powiat Włocławski Gminie Choceń zadań związanych 
z zimowym utrzymaniem dróg powiatowych oraz ulic leżących w ciągach tych dróg 
w sezonie zimowym 2019/2020. 
Punkt ten realizowany będzie jako punkt 17 zmienionego porządku obrad bezpośrednio po 
punkcie  16 w brzmieniu:  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie przez Powiat 
Włocławski Gminie Lubanie zadań związanych z zimowym utrzymaniem dróg powiatowych 
oraz ulic leżących w ciągach tych dróg w sezonie zimowym 2019/2020. 
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za zmianą porządku obrad polegająca na uzupełnieniu 
porządku obrad o  punkt w brzmieniu: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na przekazanie przez Powiat Włocławski Gminie Miasto Kowal zadań związanych 
z zimowym utrzymaniem dróg powiatowych oraz ulic leżących w ciągach tych dróg 
w sezonie zimowym 2019/2020 i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania:  
Za – 20  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
1 osoba nieobecna  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada 
Powiatu  postanowiła o zmianie porządku obrad IX  sesji polegającej na uzupełnieniu 
porządku obrad IX  sesji o punkt  – Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na przekazanie przez Powiat Włocławski Gminie Miasto Kowal zadań związanych 
z zimowym utrzymaniem dróg powiatowych oraz ulic leżących w ciągach tych dróg 
w sezonie zimowym 2019/2020. 
Punkt ten realizowany będzie jako punkt 18 zmienionego porządku obrad bezpośrednio po 
punkcie  17 w brzmieniu:  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie przez Powiat 
Włocławski Gminie Choceń zadań związanych z zimowym utrzymaniem dróg powiatowych 
oraz ulic leżących w ciągach tych dróg w sezonie zimowym 2019/2020. 
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za zmianą porządku obrad polegająca na uzupełnieniu 
porządku obrad o  punkt w brzmieniu: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie przez Powiat 
Włocławski Gminie Chodecz zadań związanych z zimowym utrzymaniem dróg powiatowych 
oraz ulic leżących w ciągach tych dróg w sezonie zimowym 2019/2020 i przeprowadził 
procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 20  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
1 osoba nieobecna  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady  stwierdził, że Rada 
Powiatu  postanowiła o zmianie porządku obrad IX  sesji polegającej na uzupełnieniu 
porządku obrad IX  sesji o punkt  – Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na przekazanie przez Powiat Włocławski Gminie Chodecz zadań związanych 
z zimowym utrzymaniem dróg powiatowych oraz ulic leżących w ciągach tych dróg 
w sezonie zimowym 2019/2020. 
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Punkt ten realizowany będzie jako punkt 19 zmienionego porządku obrad bezpośrednio po 
punkcie  18 w brzmieniu:  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie przez Powiat 
Włocławski Gminie Miasto Kowal zadań związanych z zimowym utrzymaniem dróg 
powiatowych oraz ulic leżących w ciągach tych dróg w sezonie zimowym 2019/2020. 
Przewodniczący Rady ogłosił 5 minut przerwy.  
Przewodniczący wznowił obrady rady.  
Przewodniczący Rady zapytał radnych czy są jeszcze propozycje zmian porządku obrad IX 
sesji? Uwag nie było.  
W związku z brakiem propozycji zmian i uzupełnienia porządku obrad, Przewodniczący Rady 
stwierdził, że porządek obrad IX sesji składa się z 21 punktów i przystąpił do realizacji 
porządku obrad dzisiejszej sesji.  

 
4. Przyjęcie protokołu nr VIII/19 z dnia 28 sierpnia 2019 r. 

 
Przewodniczący Rady poinformował, iż zgodnie z paragrafem 27 ust. 1 pkt 3 Statutu 
Powiatu Włocławskiego został sporządzony protokół z obrad VIII Sesji, który był do wglądu 
w Biurze Rady i Ochrony Informacji oraz w Biuletynie Informacji Publicznej.  Stosownie do 
przepisów § 28 ust. 1 Statutu – Radni mogą zgłaszać zastrzeżenia lub poprawki do protokołu 
z sesji udostępnionego w trybie § 27 ust. 6, nie później jednak niż do chwili rozpoczęcia 
kolejnej sesji, w trakcie, której protokół ma być przyjmowany. 
Protokół z sesji udostępniony w trybie § 27 ust. 6, do którego nie zostaną wniesione 
zastrzeżenia lub poprawki, na wniosek przewodniczącego rady, rada przyjmuje w drodze 
aklamacji po wygłoszeniu przez przewodniczącego rady formuły: „Jeżeli nie usłyszę 
sprzeciwu będę uważał, że rada protokół przyjęła”. Przyjęcie protokołu potwierdza 
przewodniczący rady składając na nim swój podpis.  
Zgłaszając zastrzeżenia lub poprawki do protokołu w trybie § 28 ust. 1 zgłaszający 
przedstawia na piśmie propozycję zmiany treści konkretnych fragmentów protokołu, 
o przyjęciu, których rozstrzyga rada w odrębnych głosowaniach. Zgłoszenie zastrzeżeń lub 
poprawek bez sformułowania na piśmie propozycji zmiany konkretnego fragmentu protokołu 
zwalnia radę od ich rozstrzygania. 
Do dnia dzisiejszego nie zgłoszono zastrzeżeń lub poprawek.  
Przewodniczący Rady stwierdził, że jeżeli nie usłyszy sprzeciwu, a sprzeciwu nie było, to 
uznał, że rada powiatu przyjęła protokół nr VIII/19 z dnia 28 sierpnia 2019 r. 
 
5. Sprawozdanie Zarządu Powiatu we Włocławku z jego działalności w okresie od dnia 
28 sierpnia 2019 roku do dnia 16 września 2019 r. Sprawozdanie Starosty 
Włocławskiego z działalności Zarządu Powiatu za okres od dnia 17 września 2019 r. do 
dnia sesji. 
 
Przewodniczący Rady poinformował, iż zgodnie z art. 12 pkt 4 ustawy o samorządzie 
powiatowym oraz § 69 Statutu Powiatu – Rada Powiatu rozpatruje sprawozdanie z wykonania 
uchwał rady i jego działalności między sesjami oraz  sprawozdanie starosty z działalności 
zarządu od dnia przekazania radzie sprawozdania zarządu z wykonania uchwał rady i jego 
działalności pomiędzy sesjami do dnia sesji.  
Radni otrzymali sprawozdanie Zarządu Powiatu z jego działalności za okres od dnia 28 
sierpnia 2019 r. do dnia 16 września 2019 r. zawierające informację z dnia 28 sierpnia, 6, 10 
i 16 września 2019 r. W dniu dzisiejszych obrad - sprawozdanie Starosty z działalności 
zarządu powiatu od dnia 17 września 2019 roku do dnia sesji, zawierające informację z dnia 
17, 24 i 30 września 2019 r.  
Przewodniczący Rady ogłosił przerwę celem zapoznania ze sprawozdaniem starosty. 
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Przewodniczący Rady wznowił obrady po przerwie i zapytał radnych, czy są uwagi do 
przedstawionego sprawozdania?  
Radni nie podjęli dyskusji.  
Przewodniczący Rady w związku z brakiem sprzeciwu stwierdził, że Rada Powiatu we 
Włocławku w dniu 30 września 2019 r. przyjęła Sprawozdanie Zarządu Powiatu we 
Włocławku z jego działalności w okresie od dnia 28 sierpnia 2019 roku do dnia 16 września 
2019 r. Sprawozdanie Starosty Włocławskiego z działalności Zarządu Powiatu za okres od 
dnia 17 września 2019 r. do dnia sesji. 
 
Sprawozdanie Zarządu Powiatu we Włocławku z jego działalności w okresie od dnia 
28 sierpnia 2019 roku do dnia 16 września 2019 r. stanowi załącznik nr 13 do niniejszego 
protokołu. Sprawozdanie Starosty Włocławskiego z działalności Zarządu Powiatu za okres od 
dnia 17 września 2019 r. do dnia sesji stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 
 

6. Informacja Głównego Inspektoratu Ochrony Środowiska w Bydgoszczy o stanie 
środowiska Powiatu Włocławskiego w 2018 roku.   

 
Przewodniczący Rady poinformował, iż radni otrzymaliście informacje o stanie środowiska 
powiatu włocławskiego w 2018 roku zawierającą dane dotyczące monitoringu powietrza, 
monitoringu wód powierzchniowych, w tym rzek i jezior. 
Przewodniczący Rady poprosił Pana Wojciecha Rudzińskiego – Przewodniczącego Komisji 
Rolnictwa i Ochrony Środowiska o przedstawienie prac nad informacją.  
Pan Wojciech Rudziński – Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska 
poinformował, iż w dniu 4 września 2019 r. odbyło się posiedzenie komisji, podczas którego 
komisja analizowała informację  Głównego Inspektoratu Ochrony Środowiska w Bydgoszczy 
o stanie środowiska Powiatu Włocławskiego w 2018 roku. Komisja bez dyskusji, 
jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowała w/w informację.  
Przewodniczący Rady zapytał  radnych, czy ktoś chciałby zabrać głos?  
Radni nie podjęli dyskusji.  
W związku z brakiem głosów sprzeciwu, Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu 
we Włocławku w dniu 30 września 2019 roku przyjęła Informację Głównego Inspektoratu 
Ochrony Środowiska w Bydgoszczy o stanie środowiska Powiatu Włocławskiego w 2018 
roku.   
 
Informacja Głównego Inspektoratu Ochrony Środowiska w Bydgoszczy o stanie środowiska 
Powiatu Włocławskiego w 2018 roku stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu.    
 

7. Informacja Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony Środowiska w Bydgoszczy  
o wynikach kontroli obiektów o podstawowym znaczeniu dla powiatu. 

 
Przewodniczący Rady poinformował, iż stosownie do przepisów art. 8 a ustęp 1 ustawy 
o Inspekcji Ochrony Środowiska, wojewódzki inspektor ochrony środowiska przedłożył 
Radzie Powiatu, na jej wniosek, informację o wynikach kontroli obiektów o podstawowym 
znaczeniu dla powiatu.  
Przewodniczący Rady poprosił  Pana Wojciecha Rudzińskiego – Przewodniczącego Komisji 
Rolnictwa i Ochrony Środowiska o przedstawienie prac nad informacją.  
Pan Wojciech Rudziński – Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska 
poinformował, iż w dniu 4 września 2019 r. odbyło się posiedzenie komisji, podczas którego 
komisja analizowała informację Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony Środowiska 
w Bydgoszczy  o wynikach kontroli obiektów o podstawowym znaczeniu dla powiatu. 
Komisja po dyskusji, jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowała w/w informację.  
Przewodniczący Rady zapytał radnych, czy chcieliby zabrać głos? Radni nie podjęli dyskusji.  
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Przewodniczący Rady w związku z barkiem głosów sprzeciwu stwierdził, że Rada Powiatu 
we Włocławku w dniu 30 września 2019 roku przyjęła Informację Wojewódzkiego 
Inspektoratu Ochrony Środowiska w Bydgoszczy o wynikach kontroli obiektów 
o podstawowym znaczeniu dla powiatu. 
 
Informacja Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony Środowiska w Bydgoszczy  o wynikach 
kontroli obiektów o podstawowym znaczeniu dla powiatu stanowi załącznik nr 16 do 
niniejszego protokołu. 
 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno – 
finansowej Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we 
Włocławku za 2018 r.  

 
Przewodniczący Rady poinformował, iż dyrektor SPZPS we Włocławku stosownie do 
przepisów art. 53a ustawy o działalności leczniczej sporządził i przekazał podmiotowi 
tworzącemu raport o sytuacji ekonomiczno- finansowej jednostki za 2018 roku oraz prognozę 
sytuacji ekonomiczno – finansowej na lata 2019-2021. Do projektu uchwały dołączona jest do 
wiadomości uchwała nr 54/2019 Rady Społecznej przy Samodzielnym Publicznym Zespole 
Przychodni Specjalistycznych we Włocławku z dnia 23 maja 2019 r. w sprawie wyrażenia 
opinii dotyczącej raportu o sytuacji ekonomiczno – finansowej SPZPS we Włocławku za 
2018 rok i prognoza sytuacji ekonomiczno – finansowej na lata 2019 – 2021.   
Przewodniczący poprosił panią Ewę Kończyńską – Przewodniczącą Komisji Zdrowia 
i  Spraw Społecznych o przedstawienie prac nad  projektem uchwały. 
Pani Ewa Kończyńska – Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych 
poinformowała, iż w dniu 6 września br. odbyło się posiedzenie komisji, podczas którego 
komisja analizowała projekt uchwały w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno – finansowej 
Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we Włocławku za 2018 r. 
Komisja jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. Jednocześnie poinformował, iż na sesji obecny 
jest Pan Sławomir Paździerski - Dyrektor Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni 
Specjalistycznych we Włocławku, który ustosunkuje się do ewentualnych głosów w dyskusji 
i udzieli odpowiedzi na pytania.  
W związku z brakiem głosów w dyskusji,  Przewodniczący Rady zapytał radnych, kto jest za 
podjęciem uchwały i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 20 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
1 osoba nieobecna  
Wydruk z glosowania stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 30 września 2019 r. w sprawie oceny sytuacji 
ekonomiczno – finansowej Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni 
Specjalistycznych we Włocławku za 2018 r. została podjęta.  
 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno – 
finansowej Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we 
Włocławku za 2018 r. stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. 
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 30 września 2019 r. w sprawie oceny sytuacji 
ekonomiczno – finansowej Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni 
Specjalistycznych we Włocławku za 2018 r. stanowi załącznik nr 19 do niniejszego 
protokołu.  
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9. Informacja o przebiegu wykonania planu finansowego za I półrocze 2019 roku 
Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we Włocławku. 

 
Przewodniczący Rady poinformował, iż Dyrektor Samodzielnego Publicznego Zespołu 
Przychodni Specjalistycznych we Włocławku przedłożył na obrady Rady Powiatu informację 
dotyczącą realizacji planu finansowego jednostki za okres I półrocza 2019 roku. 
Przewodniczący Rady poprosił Panią Ewę Kończyńską -  Przewodniczącą Komisji Zdrowia 
i Spraw Społecznych o przedstawienie prac nad informacją.  
Pani Ewa Kończyńska – Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych 
poinformowała, że w dniu 6 września br. odbyło się posiedzenie Komisji Zdrowia i Spraw 
Społecznych, podczas  którego komisja  analizowała Informację o przebiegu wykonania planu 
finansowego za I półrocze 2019 roku Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni 
Specjalistycznych we Włocławku Komisja bez dyskusji jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała w/w informację.  
Przewodniczący Rady poprosił Panią Barbarę Wałęsę – Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej 
o przedstawienie prac nad informacją.  
Pani Barbara Wałęsa – Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej poinformowała, że  na 
posiedzeniu w dniu 10 września br. Komisja analizowała informację o przebiegu wykonania 
planu finansowego za I półrocze 2019 roku Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni 
Specjalistycznych we Włocławku. Komisja bez dyskusji, jednogłośnie 4 głosami „za” 
pozytywnie zaopiniował informację.  
Przewodniczący Rady zapytał radnych, czy ktoś chciałby zabrać głos? Wobec braku głosu 
sprzeciwu, Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu we Włocławku w dniu 
30 września 2019 r. przyjęła informację z przebiegu wykonania planu finansowego za 
I półrocze 2019 r. Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we 
Włocławku. 
Informacja z przebiegu wykonania planu finansowego za I półrocze 2019 r. Samodzielnego 
Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we Włocławku stanowi załącznik nr 20 
do niniejszego protokołu.  
 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej 
Samodzielnemu Publicznemu Zespołowi Przychodni Specjalistycznych we 
Włocławku.  

 
Przewodniczący Rady poinformował, iż  projekt uchwały dotyczy udzielenia dotacji celowej 
w kwocie 250.000 zł Samodzielnemu Publicznemu Zespołowi Przychodni Specjalistycznych 
we Włocławku z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu aparatury i sprzętu medycznego. 
Do projektu uchwały dołączona jest do wiadomości informacja dotycząca wyliczenia 
maksymalnego wskaźnika wysokości środków publicznych. 
Przewodniczący poprosił  Panią Ewę Kończyńską -  Przewodniczącą Komisji Zdrowia 
i Spraw Społecznych o przedstawienie prac nad projektem uchwały. 
Pani Ewa Kończyńska – Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych 
poinformował, iż w dniu 23 września 2019 r. odbyło się posiedzenie komisji, podczas którego 
komisja analizował projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej Samodzielnemu 
Publicznemu Zespołowi Przychodni Specjalistycznych we Włocławku. Komisja jednogłośnie, 
pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały.  
Przewodniczący Rady poprosił Pana Włodzimierza Kaczmarka– Przewodniczącego Komisji 
Budżetu i Finansów o przedstawienie prac nad projektem uchwały.  
Pan Włodzimierz Kaczmarek – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów 
poinformował, iż Komisja Budżetu i Finansów na posiedzeniu w dniu 23 września br. 
analizowała projekt uchwały dotyczący udzielenia dotacji dla SPZPS w wysokości 250.000 zł 
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na zakup aparatury i sprzętu medycznego.  Komisja bez uwag, jednogłośnie, siedmioma 
głosami „za”, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
Przewodniczący Rady zapytał radnych czy chcieliby zabrać głos?  
W związku z barkiem głosów w dyskusji Przewodniczący Rady zapytał,  kto jest za 
podjęciem uchwały i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 20  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
1 osoba niegłosująca  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 30 września 2019 r. w sprawie udzielenia dotacji celowej 
Samodzielnemu Publicznemu Zespołowi Przychodni Specjalistycznych we Włocławku 
została podjęta.  
 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie udzielenia dotacji celowej 
Samodzielnemu Publicznemu Zespołowi Przychodni Specjalistycznych we Włocławku 
stanowi załącznik nr 22  do niniejszego protokołu.  
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 30 września 2019 r. w sprawie udzielenia 
dotacji celowej Samodzielnemu Publicznemu Zespołowi Przychodni Specjalistycznych we 
Włocławku stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu.  
 
Przewodniczący Rady przywitał przybyłą na obrady Rady Panią Anetę Jędrzejewską – 
Wicemarszałka Województwa Kujawsko – Pomorskiego.  
 
 

11. Rozpatrzenie informacji Zarządu Powiatu we Włocławku o przebiegu wykonania 
budżetu Powiatu Włocławskiego za I półrocze 2019 roku oraz informacji 
o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Włocławskiego na 
lata 2019 – 2026.   

 
Przewodniczący Rady poinformował, że Zarząd Powiatu stosownie do przepisu art. 266 ust. 
1 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 roku o finansach publicznych przedstawił Radzie Powiatu 
informację o przebiegu wykonania budżetu powiatu za I półrocze 2019 roku oraz informację 
o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej. W materiałach otrzymaliście Państwo, 
do wiadomości, uchwałę nr 133/19 Zarządu Powiatu we Włocławku z dnia 28 sierpnia 2019 r. 
oraz  kserokopię uchwały nr 6/I/2019 Składu Orzekającego nr 10 RIO w Bydgoszczy z dnia 
4 września 2019 roku wyrażającej opinię o informacji  o przebiegu wykonania budżetu 
powiatu za pierwsze półrocze 2019 roku. Z uchwały wynika, że RIO pozytywnie 
zaopiniowała informację o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Włocławskiego za 
I półrocze 2019 r.  
Przewodniczący Rady poprosił Panią Barbarę Wałęsę – Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej 
o przedstawienie prac nad projektem uchwały. 
Pani Barbara Wałęsa – Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej poinformowała, że Komisja 
Rewizyjna na posiedzeniu w dniu 10 września br. analizowała  informację dotyczącą 
przebiegu wykonania budżetu Powiatu Włocławskiego za I półrocze 2019 roku oraz 
informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Włocławskiego na 
lata 2019 – 2026. Komisja jednogłośnie 4 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały.  
Przewodniczący Rady poprosił Pana Włodzimierza Kaczmarka – Przewodniczącego 
Komisji Budżetu i Finansów o przedstawienie prac nad projektem uchwały.  
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Pan Włodzimierz Kaczmarek – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów 
poinformował, że Komisja Budżetu i Finansów na posiedzeniu w dniu 10 września br. 
analizowała  informację Zarządu Powiatu dotyczącą przebiegu wykonania budżetu Powiatu 
Włocławskiego za I półrocze 2019 roku oraz informacji o kształtowaniu się wieloletniej 
prognozy finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2019 – 2026 wraz  z poprawką 
dotyczącą  treści załącznika nr 1 i nr 2 do projektu uchwały polegającej na tym, aby zamiast 
załącznika nr 1 do uchwały nr 133/19 Zarządu Powiatu we Włocławku z dnia 28 sierpnia 
2019 r. wpisać załącznik do uchwały Rady Powiatu we Włocławku i opatrzeć bieżąca datą 
oraz zamiast załącznika nr 2 uchwały nr 133/19 Zarządu Powiatu we Włocławku z dnia 28 
sierpnia 2019 r. wpisać załącznik do uchwały Rady Powiatu Włocławku z bieżącą datą.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad przedłożonym projektem uchwały.  
Jednocześnie Przewodniczący Rady poinformował, iż na sesji obecna jest Pani Jolanta 
Sakowska – Skarbnik Powiatu, która  ustosunkuje się do ewentualnych głosów w dyskusji 
i udzieli odpowiedzi na pytania.  
Przewodniczący Rady zapytał radnych, czy ktoś chciałby zabrać głos?  
Przewodniczący Rady zapytał radnych, kto jest za dokonaniem  poprawki dotyczącej  treści 
załącznika nr 1 i nr 2 do projektu uchwały polegającej na tym, aby zamiast załącznika nr 1 do 
uchwały nr 133/19 Zarządu Powiatu we Włocławku z dnia 28 sierpnia 2019 r. wpisać 
załącznik do uchwały nr .../2019 Rady Powiatu Włocławku z dnia 30 września 2019 r. oraz 
zamiast załącznika nr 2 uchwały nr 133/19 Zarządu Powiatu we Włocławku z dnia 28 sierpnia 
2019 r. wpisać załącznik do uchwały nr .../2019 Rady Powiatu Włocławku z dnia 30 września 
2019 r.  i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 21 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że poprawka 
została przyjęta.  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu.  
Przewodniczący Rady zapytał radnych, czy mają jeszcze jakieś uwagi?  
Wobec braku uwag, Przewodniczący Rady poprosił przed rozpoczęciem procedury 
głosowania, o uzupełnienie paragrafu 2 projektu uchwały, gdzie jest mowa o wejściu w życie 
uchwały daty - 30 września 2019 r.  
Przewodniczący Rady zapytał radnych, jest za podjęciem uchwały wraz z  przyjętą poprawką 
i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za-21 
Przeciw-0 
Wstrzymało się -0 
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 25 do niniejszego protokołu. 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 30 września 2019 r. w sprawie przyjęcia informacji 
Zarządu Powiatu we Włocławku o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Włocławskiego za I 
półrocze 2019 roku oraz informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej 
Powiatu Włocławskiego na lata 2019 – 2026 została podjęta. 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie przyjęcia informacji Zarządu 
Powiatu we Włocławku o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Włocławskiego za I 
półrocze 2019 roku oraz informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej 
Powiatu Włocławskiego na lata 2019 – 2026 stanowi załącznik nr 26 do niniejszego 
protokołu. 
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Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 30 września 2019 r. w sprawie przyjęcia 
informacji Zarządu Powiatu we Włocławku o przebiegu wykonania budżetu Powiatu 
Włocławskiego za I półrocze 2019 roku oraz informacji o kształtowaniu się wieloletniej 
prognozy finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2019 – 2026 stanowi załącznik nr 27 do 
niniejszego protokołu. 
 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały o zmianie uchwały Rady Powiatu we Włocławku 
w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego 
na lata 2019 – 2026 wraz z autopoprawką (tekst jednolity).   

 
Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały dotyczy zmian w załączniku nr 1 
Wieloletniej Prognozy Finansowej oraz w załączniku nr 2 – Przedsięwzięcia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej. W dniu dzisiejszych obrad radni otrzymali  autopoprawkę oraz tekst 
jednolity projektu uchwały.  
Przewodniczący Rady poprosił Pana Włodzimierza Kaczmarka – Przewodniczącego Komisji 
Budżetu i Finansów o przedstawienie prac nad projektem uchwały.  
Pan Włodzimierz Kaczmarek – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów 
poinformował, że Komisja Budżetu i Finansów na posiedzeniu w dniu 20 września br. 
analizowała projekt uchwały dotyczący zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
Powiatu Włocławskiego. Komisja bez uwag, jednogłośnie 7 głosami „za” pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały.  
Przewodniczący Rady zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos? Wobec  braku głosów 
w dyskusji, Przewodniczący Rady przed rozpoczęciem procedury głosowania, poprosił 
o uzupełnienie paragrafu 3 projektu uchwały, gdzie jest mowa o wejściu w życie uchwały 
daty – 30 września 2019 r. 
Przewodniczący Rady zapytał radnych, kto jest za podjęciem uchwały wraz z autopoprawką 
i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za-20 
Przeciw-0 
Wstrzymało się -0 
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 28 do niniejszego protokołu. 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 30 września 2019 r. o zmianie uchwały Rady Powiatu 
we Włocławku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Włocławskiego na lata 2019 – 2026 została podjęta.  
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku o zmianie uchwały Rady Powiatu we 
Włocławku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Włocławskiego na lata 2019 – 2026 stanowi załącznik nr 29 do niniejszego protokołu. 
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 30 września 2019 r. o zmianie uchwały Rady 
Powiatu we Włocławku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Włocławskiego na lata 2019 – 2026 stanowi załącznik nr 30 do niniejszego protokołu. 
 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały o zmianie uchwały Rady Powiatu we Włocławku 
w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2019 wraz 
z autopoprawką (tekst jednolity).  

 
Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały dotyczy zmian w planie dochodów 
i wydatków między paragrafami klasyfikacji budżetowej na wnioski dysponentów środków 
budżetowych oraz na podstawie decyzji Wojewody Kujawsko – Pomorskiego.  
W dniu dzisiejszych obrad radni otrzymali autopoprawkę oraz tekst jednolity uchwały.  
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Przewodniczący Rady poprosił Pana Włodzimierza Bogdana Kaczmarka – Przewodniczącego 
Komisji Budżetu i Finansów o przedstawienie prac nad projektem uchwały.  
Pan Włodzimierz Kaczmarek – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów 
poinformował, że Komisja Budżetu i Finansów na posiedzeniu w dniu 20 września br. 
analizowała projekt uchwały dotyczący zmiany w budżecie powiatu na rok 2019. Pytania 
dotyczyły: uszczegółowienia kwestii związanej z wypłatą odszkodowania na rzecz osób 
fizycznych  Komisja bez uwag, jednogłośnie 7 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały.  
Przewodniczący Rady zapytał radnych, czy ktoś chciałby zabrać głos?  
Radny Kazimierz Kaca w imieniu Klubu Radnych Wspólnota Samorządowa poprosił 
o przybliżenie autopoprawki. 
Pani Jolanta Sakowska - Skarbnik Powiatu powiedziała, że autopoprawka jest wynikiem  
decyzji Wojewody Kujawsko-Pomorskiego oraz wniosków dysponentów środków 
budżetowych. Zostały złożone następujące wnioski:  

a) Głównego Księgowego dotyczący zwiększania dotacji powiatowej dla Niepublicznej 
Szkoły LO w Modzerowie, chodzi o 6 uczniów wymagających specjalnej organizacji 
nauki tj. dla Stowarzyszenia Szkół Katolickich i zwiększenie dotacji w kwocie 
38 772,00 zł.; zmniejszenie dotacji dla DPS Izbica Kujawska w związku z decyzją 
Wojewody Kujawsko-Pomorskiego dotyczącą  przeliczenia środków na DPS-y od 
Wojewody na 2019 r.; 

b) dyrektora ZS w Lubrańcu-Marysinie w związku z zakwalifikowaniem szkoły do 
projektu POWER, otrzymano kwotę 636 269,18 zł, w tym  na rok 2019-  509 015 zł 
i na 2020 127 254 zł.; 

c) dyrektora ZS w Chodczu - w związku z zakwalifikowaniem szkół do projektu 
POWER otrzymano kwotę 452362 zł to jest zadanie dwuletnie; 

d) dyrektora  DPS w Kowalu, który wystąpił o zmianę do planu w związku ze 
zwiększeniem dotacji od Woj. Kuj.-Pomorskiego na zadania inwestycyjne. Zadnie 
będzie polegało na wymienia pieca CO i modernizacji kotłowni. Zadanie jest 
wspófinansowane w 80% ze środków budżetu państwa i w 20% ze środków własnych. 
Ogólny koszt działania to 187 500zł. We wniosku była również prośba 
o  zmniejszenie o kwotę 76 019zł w związku z rozliczeniem dotacji celowych na rok 
2020 przez Wojewodę Kujawsko – Pomorskiego; 

e)  dyrektora  DPS w Wilkowiczkach – złożyła wniosek o urealnienie dochodów o kwotę 
65 000 zł, która zwiększyłaby plan wydatków, zostałaby przeznaczona na zakup 
samochodu, w związku z całkowitą amortyzacja posiadanego samochodu, który służył 
do transportu towarów i wyjazdów z podopiecznymi. Ponadto w związku otrzymaną 
dotacją od Wojewody Kuj.-Pom. na zadanie remontowe oraz  na zakup wyposażenia 
została zwiększona również dotacja i udział środków budżetu Państwa -98 070 zł 
i 24 517,50 zł, to jest 20% dofinansowania w tym zadaniu środkami własnymi. 
Decyzją Wojewody nastąpiło zmniejszenie o 77 851 zł; 

f) dyrektora  DPS w Kurowie w związku z otrzymaną dotacją od Wojewody  na zakup 
wyposażenia. To będą 4 specjalistyczne łóżka. Dofinansowanie ze środków budżetu 
Państwa wynosi 13 500 zł. natomiast zmniejszenie związku z rozliczeniem dotacji na 
bieżący rok tj. 26 895 zł; 

g) dyrektora  ZS w Lubrańcu, o przesuniecie między rozdziałami o kwotę 36 000 zł; 
h)  dyrektora PCPR o zwiększenie planu wydatków w związku ze zwiększoną dotacją od 

Wojewody Kujawsko-Pomorskiego na realizację ustawy o wspieraniu rodziny 
i systemie pieczy zastępczej. To jest na kwotę 21 907 zł;  

i) dyrektora PPP w Lubieniu Kujawskim, chodzi o przesunięcie między paragrafami 
klasyfikacji budżetowej kwoty 1 150 zł; 

j) dyrektora DPS w Rzeżewie o zwiększenie planu o kwotę 109 675 zł na zadanie 
remontowe. Współfinansowane ze środków Wojewody Kujawsko-Pomorskiego;  
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k)  dyrektora PINB o zwiększenie planu wydatków o kwotę 18 526 zł w związku  ze 
zwiększoną dotacją Wojewody Kujawsko-Pomorskiego;  

l) dyrektora DPS  w Kowalu – chodzi o zwiększenie wydatków w związku ze 
zwiększoną dotacją od Wojewody Kujawsko-Pomorskiego 7885 zł na działania 
dotyczące ustawy „Za życiem” -  wspieranie osób z zaburzeniami psychicznymi; 

m) dyrektora DPS w Rzeżewie zmniejszenie planu wydatków o kwotę 9 740,64 zł. Są to 
oszczędności przetargowe. Przetarg dotyczył zdania -  rewitalizacja zieleni w parku. 
Jest to zadnie dofinansowane z WFOŚiGW;  

n) zwiększenie subwencji oświatowej o kwotę 180 933 zł na podwyżki nauczycieli. 
Decyzja dotycząca zwiększenia subwencji do końca bieżącego roku.  

Pan Roman Gołębiewski - Starosta Włocławski powiedział, że wspólnie z dps-ami udało 
się pozyskać dodatkowe środki na ich wyposażenie, na sprawy remontowe. Okazało się 
w ostatnich dniach, że należy dołożyć 20% tych kosztów, dlatego też  zmiany nastąpiły, ale 
80% kosztów powiat otrzymuje od Wojewody. Udało się uzyskać 100% dofinansowania 
i realizowane jest porządkowanie zespołu pałacowo –dworskiego w Rzeżewie. 100%kosztów 
pokrywa WFOŚiGW. W tych zmianach do budżetu są inne ważne kluczowe rzeczy. 
Wprowadzono budowę boiska w Chodczu. Powiat otrzymał dofinansowanie z Ministerstwa 
Sportu i Turystyki. Ma to być proces dwuletni. W tym roku nastąpi rozpoczęcie, a skończy się 
w przyszłym. Na dniach nastąpi otwarcie ofert. Na tę chwilę wartość około 1000 000 zł,  
z czego połowa to dofinansowanie z Ministerstwa Sportu  Turystyki. Ważnym do zauważenia 
jest fakt otrzymania nowych środków na drogi powiatowe w ramach Funduszu Dróg 
Samorządowych, kolejne 3 wnioski oprócz tego Lubraniec-Kruszynek otrzymały 
dofinasowanie, po raz pierwszy w historii na remonty. Dwa zadania w wysokości 80%. Piąty 
wniosek znajduje się na 3 miejscu listy rezerwowej, droga Lubraniec-Torzewo. Wszystko 
wskazuje, że na tą drogę powiat otrzyma dofinansowanie. Starosta stwierdził, że będzie to 
rekordowy rok pod tym względem. Starosta podziękował radnym za jednogłośne poparcie 
dotacji dla SPZPS we Włocławku. W tym budżecie zauważyć należy jeden ważny kluczowy 
fakt dla samorządu powiatu, tj. wprowadza się środki na opracowanie koncepcji budowy 
Powiatowego Centrum Zdrowia. Ma się mieścić przy ul. Wyszyńskiego. Starosta 
podziękował Pani Wicemarszałek – Anecie Jędrzejewskiej za pilotowanie tego problemu 
w samorządzie województwa. W piątek odbyło się spotkanie, w którym uczestniczył 
Marszałek Województwa Kujawsko - Pomorskiego Pan Piotr Całbecki, Wicemarszałek – Pani 
Aneta Jędrzejewska, przedstawiciele miasta. Rozmawiano o przekazaniu działki, powiat 
otrzymał pisemne zapewnienie przekazania oraz dysponowanie na cele budowlane. 
Niezwłocznie zostanie ogłoszony przetarg, aby w  tym roku opracować koncepcję i program 
funkcjonalno-użytkowy tak, aby w pierwszej połowie przyszłego roku ogłosić właściwy 
przetarg w systemie „zaprojektuj i zbuduj”. Wszyscy czekają na nową perspektywę finansową 
zarówno na szczeblu województwa (nowy RPO), ale także finansowanie służby zdrowia ze 
środków centralnych. Różne zapewnienia padają, zdrowie jest rzeczą najważniejszą, ta 
jednostka obsługuje rocznie blisko 300 000 pacjentów. Mniej więcej po połowie z terenu 
powiatu i z terenu miasta, i całej okolicy. Planuje się skoncentrować te  jednostki w jednym 
miejscu, ponieważ obecnie mieści się ona w 4 lokalizacjach, co  znacznie podnosi koszty 
funkcjonowania, utrudnia zarzadzanie, nie mówiąc o faktycznym stanie lokalowym jaki tam 
jest. Każdy z radnych zdaje sobie sprawę jak to wygląda. Starosta podziękował wszystkim 
radnym za odwagę i chęć podejścia do tego problemu. Nie będzie to tania inwestycja, ale 
kluczowa na najbliższe lata. W przyszłym roku planowane jest zakończenie budowy 
Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami, ZS w Chodczu, warsztatów przy ZS 
w Izbicy Kujawskiej. W piątek nastąpi otarcie ofert, w listopadzie powiat będzie aplikować 
w konkursie w ramach RPO. Ważne, że pomysł rozwiązania problemów zdrowotnych 
mieszkańców powiatu i całej okolicy znajduje akceptacje rady. Jest innowacyjne nowe 
podejście we Włocławku i całej okolicy do rozwiązania tych problemów.  Jest to ważny dzień 
dla samorządu powiatu, że rusza z tą inwestycją.  
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Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poprosił o uzupełnienie paragrafu 3, 
gdzie jest mowa o wejściu w życie uchwały daty – 30 września 2019 r.  
Przewodniczący Rady zapytał, kto  jest za podjęciem uchwały wraz z autopoprawką 
i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za-20 
Przeciw-0 
Wstrzymało się -0 
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 31do niniejszego protokołu. 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 30 września 2019 roku o zmianie uchwały Rady Powiatu 
we Włocławku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2019 została 
podjęta. 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku o zmianie uchwały Rady Powiatu we 
Włocławku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2019 stanowi 
załącznik nr 32 do niniejszego protokołu. 
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 30 września  2019 roku o zmianie uchwały 
Rady Powiatu we Włocławku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 
2019 stanowi załącznik nr 33 do niniejszego protokołu. 
 
Przewodniczący Rady poinformował, że w projektach uchwał od punktu 14 do punktu 19 
wkradła się literówka i należy dokonać poprawki w 3 wersie projektu uchwały polegającej na 
zmianie słowa „teks” na słowo „tekst”. Przewodniczący Rady poprosił radnych o dokonanie 
poprawki w projektach uchwał.  
 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie przez 
Powiat Włocławski Gminie Baruchowo zadań związanych z zimowym 
utrzymaniem dróg powiatowych oraz ulic leżących w ciągach tych dróg w sezonie 
zimowym 2019/2020. 

 
Przewodniczący Rady  poinformował, że projekt uchwały dotyczy wyrażenia zgody na 
przekazanie przez Powiat Włocławski Gminie Baruchowo, zadań związanych z zimowym 
utrzymaniem dróg powiatowych oraz ulic leżących w ciągach tych dróg w sezonie zimowym 
2019/2020. 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
Jednocześnie poinformował, iż na sesji obecny jest dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg we 
Włocławku z siedzibą w Jarantowicach, który ustosunkuje się do głosów w dyskusji i udzieli 
odpowiedzi na pytania.  
Przewodniczący Rady zapytał radnych, czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos? 
Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady przed rozpoczęciem procedury 
głosowania, poprosił o uzupełnienie paragrafu 5 projektu uchwały, gdzie jest mowa o wejściu 
w życie uchwały daty – 30 września 2019 r. 
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za podjęciem uchwały i przeprowadził procedurę 
głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za-21 
Przeciw-0 
Wstrzymało się -0 
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 34 do niniejszego protokołu. 
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Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 30 września 2019 r. w sprawie wyrażenia zgody na 
przekazanie przez Powiat Włocławski Gminie Baruchowo zadań związanych z zimowym 
utrzymaniem dróg powiatowych oraz ulic leżących w ciągach tych dróg w sezonie zimowym 
2019/2020 została podjęta.  
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie 
przez Powiat Włocławski Gminie Baruchowo zadań związanych z zimowym utrzymaniem 
dróg powiatowych oraz ulic leżących w ciągach tych dróg w sezonie zimowym 2019/2020 
stanowi załącznik nr 35 do niniejszego protokołu. 
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 30 września 2019 r. w sprawie wyrażenia 
zgody na przekazanie przez Powiat Włocławski Gminie Baruchowo zadań związanych 
z zimowym utrzymaniem dróg powiatowych oraz ulic leżących w ciągach tych dróg 
w sezonie zimowym 2019/2020 stanowi załącznik nr 36 do niniejszego protokołu. 
 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie przez 
Powiat Włocławski Gminie Fabianki zadań związanych z zimowym utrzymaniem 
dróg powiatowych oraz ulic leżących w ciągach tych dróg w sezonie zimowym 
2019/2020. 

 
Przewodniczący Rady  poinformował, że projekt uchwały dotyczy wyrażenia zgody na 
przekazanie przez Powiat Włocławski Gminie Fabianki, zadań związanych z zimowym 
utrzymaniem dróg powiatowych oraz ulic leżących w ciągach tych dróg w sezonie zimowym 
2019/2020. 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
Przewodniczący Rady zapytał radnych, czy ktoś chciałby zabrać głos? 
Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady przed rozpoczęciem procedury 
głosowania, poprosił o uzupełnienie paragrafu 5 projektu uchwały, gdzie jest mowa o wejściu 
w życie uchwały daty – 30 września 2019 r. 
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za podjęciem uchwały i przeprowadził procedurę 
głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za-21 
Przeciw-0 
Wstrzymało się -0 
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 36 do niniejszego protokołu. 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 30 września 2019 r. w sprawie wyrażenia zgody na 
przekazanie przez Powiat Włocławski Gminie Fabianki zadań związanych z zimowym 
utrzymaniem dróg powiatowych oraz ulic leżących w ciągach tych dróg w sezonie zimowym 
2019/2020 została podjęta.  
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie 
przez Powiat Włocławski Gminie Fabianki zadań związanych z zimowym utrzymaniem dróg 
powiatowych oraz ulic leżących w ciągach tych dróg w sezonie zimowym 2019/2020 stanowi 
załącznik nr 37 do niniejszego protokołu. 
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 30 września 2019 r. w sprawie wyrażenia 
zgody na przekazanie przez Powiat Włocławski Gminie Fabianki zadań związanych 
z zimowym utrzymaniem dróg powiatowych oraz ulic leżących w ciągach tych dróg 
w sezonie zimowym 2019/2020 stanowi załącznik nr 38 do niniejszego protokołu. 
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16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie przez 

Powiat Włocławski Gminie Lubanie zadań związanych z zimowym utrzymaniem 
dróg powiatowych oraz ulic leżących w ciągach tych dróg w sezonie zimowym 
2019/2020. 

 
Przewodniczący Rady  poinformował, że projekt uchwały dotyczy wyrażenia zgody na 
przekazanie przez Powiat Włocławski Gminie Lubanie, zadań związanych z zimowym 
utrzymaniem dróg powiatowych oraz ulic leżących w ciągach tych dróg w sezonie zimowym 
2019/2020. 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
Przewodniczący Rady zapytał radnych, czy ktoś chciałby zabrać głos? 
Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady przed rozpoczęciem procedury 
głosowania, poprosił o uzupełnienie paragrafu 5 projektu uchwały, gdzie jest mowa o wejściu 
w życie uchwały daty – 30 września 2019 r. 
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za podjęciem uchwały i przeprowadził procedurę 
głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za-21 
Przeciw-0 
Wstrzymało się -0 
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 39 do niniejszego protokołu. 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 30 września 2019 r. w sprawie wyrażenia zgody na 
przekazanie przez Powiat Włocławski Gminie Lubanie zadań związanych z zimowym 
utrzymaniem dróg powiatowych oraz ulic leżących w ciągach tych dróg w sezonie zimowym 
2019/2020 została podjęta. 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie 
przez Powiat Włocławski Gminie Lubanie zadań związanych z zimowym utrzymaniem dróg 
powiatowych oraz ulic leżących w ciągach tych dróg w sezonie zimowym 2019/2020 stanowi 
załącznik nr 40 do niniejszego protokołu.  
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 30 września 2019 r. w sprawie wyrażenia 
zgody na przekazanie przez Powiat Włocławski Gminie Lubanie zadań związanych 
z zimowym utrzymaniem dróg powiatowych oraz ulic leżących w ciągach tych dróg 
w sezonie zimowym 2019/2020 stanowi załącznik nr  41 do niniejszego protokołu. 

 
17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie przez 

Powiat Włocławski Gminie Choceń zadań związanych z zimowym utrzymaniem 
dróg powiatowych oraz ulic leżących w ciągach tych dróg w sezonie zimowym 
2019/2020. 

 
Przewodniczący Rady  poinformował, że projekt uchwały dotyczy wyrażenia zgody na 
przekazanie przez Powiat Włocławski Gminie Choceń, zadań związanych z zimowym 
utrzymaniem dróg powiatowych oraz ulic leżących w ciągach tych dróg w sezonie zimowym 
2019/2020. 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
Przewodniczący Rady zapytał radnych, czy ktoś chciałby zabrać głos? 
Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady przed rozpoczęciem procedury 
głosowania, poprosił o uzupełnienie paragrafu 5 projektu uchwały, gdzie jest mowa o wejściu 
w życie uchwały daty – 30 września 2019 r. 
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Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za podjęciem uchwały i przeprowadził procedurę 
głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za-20 
Przeciw-0 
Wstrzymało się -0 
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 42 do niniejszego protokołu. 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 30 września 2019 r. w sprawie wyrażenia zgody na 
przekazanie przez Powiat Włocławski Gminie Choceń zadań związanych z zimowym 
utrzymaniem dróg powiatowych oraz ulic leżących w ciągach tych dróg w sezonie zimowym 
2019/2020 została podjęta.  
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie 
przez Powiat Włocławski Gminie Choceń zadań związanych z zimowym utrzymaniem dróg 
powiatowych oraz ulic leżących w ciągach tych dróg w sezonie zimowym 2019/2020 stanowi 
załącznik nr 43 do niniejszego protokołu. 
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 30 września 2019 r. w sprawie wyrażenia 
zgody na przekazanie przez Powiat Włocławski Gminie Choceń zadań związanych 
z zimowym utrzymaniem dróg powiatowych oraz ulic leżących w ciągach tych dróg 
w sezonie zimowym 2019/2020 stanowi załącznik nr 44 do niniejszego protokołu. 

 
18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie przez 

Powiat Włocławski Gminie Miasto Kowal zadań związanych z zimowym 
utrzymaniem dróg powiatowych oraz ulic leżących w ciągach tych dróg w sezonie 
zimowym 2019/2020. 

 
Przewodniczący Rady  poinformował, że projekt uchwały dotyczy wyrażenia zgody na 
przekazanie przez Powiat Włocławski Gminie  Miasto Kowal, zadań związanych z zimowym 
utrzymaniem dróg powiatowych oraz ulic leżących w ciągach tych dróg w sezonie zimowym 
2019/2020. 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
Przewodniczący Rady zapytał radnych, czy ktoś chciałby zabrać głos? 
Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady przed rozpoczęciem procedury 
głosowania, poprosił o uzupełnienie paragrafu 5 projektu uchwały, gdzie jest mowa o wejściu 
w życie uchwały daty – 30 września 2019 r. 
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za podjęciem uchwały i przeprowadził procedurę 
głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za-20 
Przeciw-0 
Wstrzymało się -0 
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 45 do niniejszego protokołu. 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 30 września 2019 r. w sprawie wyrażenia zgody na 
przekazanie przez Powiat Włocławski Gminie  Miasto Kowal zadań związanych z zimowym 
utrzymaniem dróg powiatowych oraz ulic leżących w ciągach tych dróg w sezonie zimowym 
2019/2020 została podjęta.  
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie 
przez Powiat Włocławski Gminie  Miasto Kowal zadań związanych z zimowym utrzymaniem 
dróg powiatowych oraz ulic leżących w ciągach tych dróg w sezonie zimowym 2019/2020 
stanowi załącznik nr 46 do niniejszego protokołu. 
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Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 30 września 2019 r. w sprawie wyrażenia 
zgody na przekazanie przez Powiat Włocławski Gminie  Miasto Kowal zadań związanych 
z zimowym utrzymaniem dróg powiatowych oraz ulic leżących w ciągach tych dróg 
w sezonie zimowym 2019/2020 stanowi załącznik nr 47do niniejszego protokołu. 

 
19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie przez 

Powiat Włocławski Gminie Chodecz zadań związanych z zimowym utrzymaniem 
dróg powiatowych oraz ulic leżących w ciągach tych dróg w sezonie zimowym 
2019/2020. 

 
Przewodniczący Rady  poinformował, że projekt uchwały dotyczy wyrażenia zgody na 
przekazanie przez Powiat Włocławski Gminie Chodecz, zadań związanych z zimowym 
utrzymaniem dróg powiatowych oraz ulic leżących w ciągach tych dróg w sezonie zimowym 
2019/2020. 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
Starosta Włocławski powiedział, że w §2 wkradł się błąd psiarski i poprosił o dokonanie 
poprawki polegającej na zmianie „Gminy Baruchowo” na „Gminy Chodecz”. Jednocześnie 
starosta poinformował radnych, że w tym roku zimowe utrzymanie będzie prowadzone przez 
6 gmin. Został zwiększony ryczałt w porównaniu do roku poprzedniego o 15%. Odbyło się 
spotkanie z wójtami/burmistrzami i to rozwiązanie zostało zaakceptowane. Na pozostałą 
część powiatu zostanie ogłoszony przetarg. W tym roku zostanie wprowadzony system GPS 
i wszystkie podmioty będą kontrolowane co do ilości przejechanych kilometrów i czasu 
pracy. Ponadto chcąc wyjść naprzeciw wnioskom powiatu wprowadzono także wyższy 
standard utrzymania z III na II. Wszystkie drogi powiatowe, terenach zabudowanych będą 
utrzymywane w wyższym standardzie. Społeczeństwo będzie zadowolone  z tego 
rozwiązania. W sezonie koszt będzie wyższy o około 200 000 zł.  
Przewodniczący Rady zapytał radnych, czy ktoś chciałby jeszcze zabrać głos? 
Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady przed rozpoczęciem procedury 
głosowania, poprosił o uzupełnienie paragrafu 5 projektu uchwały, gdzie jest mowa o wejściu 
w życie uchwały daty – 30 września 2019 r. 
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za podjęciem uchwały wraz z poprawką 
i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za-19 
Przeciw-0 
Wstrzymało się -0 
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 48 do niniejszego protokołu. 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 30 września 2019 r. w sprawie wyrażenia zgody na 
przekazanie przez Powiat Włocławski Gminie Chodecz o zadań związanych z zimowym 
utrzymaniem dróg powiatowych oraz ulic leżących w ciągach tych dróg w sezonie zimowym 
2019/2020 została podjęta.  
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie 
przez Powiat Włocławski Gminie Chodecz o zadań związanych z zimowym utrzymaniem 
dróg powiatowych oraz ulic leżących w ciągach tych dróg w sezonie zimowym 2019/2020 
stanowi załącznik nr 49 do niniejszego protokołu.  
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 30 września 2019 r. w sprawie wyrażenia 
zgody na przekazanie przez Powiat Włocławski Gminie Chodecz o zadań związanych 
z zimowym utrzymaniem dróg powiatowych oraz ulic leżących w ciągach tych dróg 
w sezonie zimowym 2019/2020 stanowi załącznik nr 50 do niniejszego protokołu.  
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20. Oświadczenia radnych. 
 
Przewodniczący Rady zapytał, czy w tym punkcie porządku obrad chcielibyście radni zabrać 
głos, złożyć oświadczenia?  
Radny Marek Jaskulski powiedział, że na poprzedniej sesji odbyła się dyskusja na temat 
bezpieczeństwa w kontekście wypadku na przejeździe kolejowym w m. Walentynowo.  W tej 
dyskusji radny również uczestniczył, ale wywołał ją wicestarosta, co radny potraktował jako 
apel do radnych. W okręgu wyborczym radnego na skrzyżowaniu drogi powiatowej Kowal-
Dobrzelewice były poczynione prace w okresie  dwóch kadencji.  Na początku została 
naprawiona nawierzchnia, następnie wykonano chodnik. W ubiegłym roku skrzyżowanie 
zostało wyprofilowane, założono lustra, niemniej jednak brakuje zebry (przejścia dla 
pieszych). Radny nie jest ekspertem z zakresu drogownictwa, ale znajduje się tam zakręt, 
który nie jest dostatecznie wyprofilowany i być może należy na długości 10 metrów założyć 
chodnik. To byłoby zakończenie tematu, ponieważ brak tego przejścia formalnego powoduje, 
że stan bezpieczeństwa jest do końca spełniony. Radny wyraził nadzieje, że wicestarosta jako 
członek zarządu będzie ten wniosek pilotował.  
Radna Barbara Wałęsa wspólnie z radnymi : Panią Jadwigą Błaszkiewicz oraz Panem 
Tomaszem Jezierskim w imieniu mieszkańców Gminy Fabianki złożyła wniosek do Zarządu 
Powiatu o wycięcie konarów na drodze ul. Grodzka-Bobrowniki oraz poprawienie brzegów 
jezdni, które są wypłukiwane podczas opadów deszczu, co powoduje niebezpieczeństwo dla 
uczestników ruchu.  
Starosta Włocławski powiedział, że te wnioski zostaną przekazane do dyrektora PZD we 
Włocławku z/s w Jarantowicach. Aspekt bezpieczeństwa jest bardzo ważny. Starosta 
poinformował radnych, że na dniach odbędzie się proces wyposażenia wszystkich uczniów na 
terenie powiatu włocławskiego, zarówno szkół powiatowych, jak i szkół podstawowych 
w opaski migające, które w okresie jesienno-zimowym mogą podnieść bezpieczeństwo. Jest 
to ciekawy pomysł urozmaicający te gadżety. Kamizelki wręczało wiele instytucji, 
niekoniecznie młodzież to akceptowała. Powiat podszedł tego z duchem czasu i młodzież 
otrzyma elektroniczny sprzęt, który zgodnie z decyzją rady został zakupiony  dla wszystkich 
dzieci z terenu powiatu włocławskiego.  
Radny Włodzimierz Kaczmarek zapytał o drogi wojewódzkie. Najbardziej zniszczona 
w powiecie włocławskim jest droga wojewódzka nr 270 Izbica Kujawska-Brześć Kujawski.   
Pani Aneta Jędrzejewska – Wicemarszałek Województwa Kujawsko-Pomorskiego 
podziękowała za zaproszenie na obrady sesji. Wicemarszałek odniosła się do uchwały Rady 
Powiatu we Włocławku, która została podjęta w dniu dzisiejszym, a która to dotyczyła 
powstania Powiatowego Centrum Zdrowia i pogratulowała radzie takiej decyzji. Wiele się 
mówi o zdrowiu, pada w tym gorącym okresie wiele obietnic, a decyzji za tym nie widać. 
Służba zdrowia jest niezwykle ważna, a jednocześnie problematyczna. W dniu dzisiejszym, 
kiedy rada bierze sprawy we  własne ręce, kiedy podejmuje uchwałę o rozpoczęciu tej 
inwestycji, to Wicemarszałek chyli przed radą czoło. Wiadomo, że problem ogólnopolski 
dotyczy kadry, której nie ma, zaczynając od lekarzy, po wszystkie inne specjalizacje, 
rehabilitantów, ratowników medycznych. Problemem są olbrzymie kolejki do specjalistów. 
Polacy, którzy są takim narodem, że wyspecjalizowali są w tym, że jeśli mają czekać 
w kolejkach tygodniowych, czy miesięcznych do jakiegoś specjalisty, to trafiają do szpitali 
wojewódzkich na SOR. Takim przykładem jest szpital we Włocławku, gdzie są niesamowite 
kolejki i ogromne problemy. Wicemarszałek wyraziła nadzieję, że decyzja o budowie 
Powiatowego Centrum Zdrowia, które będzie w jednej lokalizacji, spowoduje zmniejszenie 
kosztów i spowoduje, że mieszkańcy Włocławka i Powiatu Włocławskiego będą leczyć się 
w dobrych warunkach w jednym miejscu. Wicemarszałek wyraziła nadzieję, że to również 
usprawni pracę szpitala, a zwłaszcza SOR-u. W piątek odbyła się wizja lokalna na działkach 
przy ul. Wyszyńskiego, gdzie znajdują się działki powiatu, województwa, a również budynku 
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WOMP we Włocławku. Wcześniej powstał zespół, który dyskutował na ten temat, jak te 
działki zagospodarować. W piątek przybył na to spotkanie również Marszałek Województwa  
Kujawsko-Pomorskiego, Pan Piotr Całbecki, podjęte zostały decyzje, że ta działka, która 
znajduje się bezpośrednio przy ul. Wyszyńskiego zostanie przekazana powiatowi 
włocławskiemu do realizacji inwestycji jaką jest Powiatowe Centrum Zdrowie. Prowadzone 
są z Panem Starostą rozmowy na temat nowej perspektywy 2021-2027, aby znaleźć środki na 
realizację tego przedsięwzięcia. Jest to niezwykle trudne, ponieważ te informację, które 
docierają z Ministerstwa nie są  najlepsze. Mówi się o tym, że w dyspozycji Regionalnych 
Programów Operacyjnych  w ogóle nie będzie środków na przychodnie. Ponadto mówi się, że 
nie wiadomo, jakie środki zostaną przekazane na szpitale, co nie brzmi optymistycznie. Jeśli 
takie zapadną decyzje, to będzie trzeba się  z tym zmierzyć. Nie mniej jednak dzisiaj robione 
jest wszystko, żeby plany rady pojawiły się jako priorytety w Regionalnym Programie 
Operacyjnym Województwa Kujawsko-Pomorskiego. Wicemarszałek odniosła się do pytania 
dotyczącego dróg wojewódzkich. Jeśli chodzi o drogi wojewódzkie w Województwie 
Kujawsko-Pomorskim to jest z nimi niesamowicie duży problem. Nie dotyczy tylko dróg 
wojewódzkich, dotyczy to wszystkich inwestycji drogowych, ale również innych inwestycji. 
Związane jest to ze wzrostem cen i brakiem rąk do pracy. W ramach Planu Spójności 
rozpoczęte jest 6 inwestycji m.in.: droga nr 265 oprócz tej inne drogi, które znajdują się na 
terenie innych powiatów województwa. Na dwóch drogach Urząd Marszałkowski musiał się 
rozstać z wykonawcą, co spowodowane było to tym, że inwestycje nie były realizowane 
zgodnie z harmonogramem. Ostatnią rzeczą jaką samorząd by chciał to rozstanie 
z wykonawcami, ale niestety niektórych umów dłużej się nie dało realizować. Droga nr 559 to 
ta droga, gdzie została wypowiedziana umowa. Na terenie powiatu lipnowskiego Lipno-
granice województwa. Odcinek 22 km. 7 km zostało zrealizowanych. 15 zostało do realizacji. 
Umowa na tą inwestycję została podpisana w 2017 roku, na kwotę 59 000 000 zł, odcinek 7 
km został zrealizowany. Zostało do realizacji 15 km. Dzisiaj po wypowiedzeniu umowy 
i zrobieniu inwentaryzacji po przeredagowaniu projektów ogłoszono ponownie przetarg na tę 
drogę. Na ten odcinek 15 km kwota, którą wpisano do przetargu wynosi 110 000 000 zł. Te 
same problemy są na drodze wojewódzkiej nr 265 Brześć Kujawski-Kowal. Podjęto próby, 
aby rozwiązać w ten sposób, aby inwestor Eurovia nie zwiększał kosztów, to część rzeczy 
zdejmowane jest z realizacji tej firmy i samorząd chce w ramach przetargu powierzyć te 
zadania innym firmom. Wicemarszałek wyraziła nadzieję, że znajdą się firmy, które będą 
chciały to realizować. Jeśli chodzi o drogę nr 270 i nr 269, i 266 samorząd idzie dwutorowo. 
Są one wpisane w planie spójności w I kategorii dróg. W tej chwili te drogi posiadają 
dokumentację. Były problemy jeśli chodzi o dokumentacje Regionalnego Dyrektora Ochrony 
Środowiska, który nakładał nowe wymogi. Prowadzone są rozmowy z Ministerstwem o PPP. 
Do końca tego roku będzie wiadomo, czy to PPP jest możliwe do realizacji. Jest to o tyle 
dobre, że jeżeli drogi te byłyby realizowane w ramach PPP, to wykonano by je w kategorii 
dróg klasy G (całkowita wymiana podłoża, poszerzenia, ścieżki itd.) Natomiast jeśli te 
rozmowy nie będą przynosiły pozytywnych rezultatów, to będą one ogłaszane w pierwszej 
kolejności w ramach remontów nakładkowych.  
Radny Wojciech Zawidzki odniósł się do drogi nr 265. To jest niewyobrażalne, że firma 
która miała zakończyć remont w czerwcu ubiegłego roku, w miesiącu październiku rok 
później  nadal nie ukończyła remontu. Teoretycznie jeśli ta droga zostanie skończona do 
końca przyszłego roku to będzie dobrze. Radny zapytał, co się dzieje, że te firmy nie 
bankrutują? Przecież są to umowy terminowe, kary. Radny nie słyszał o takiej sytuacji, ani 
w gminach, ani w powiecie. To jest trzykrotne przekroczenie terminu. Problem ma inwestor, a 
nie wykonawca. Wiele błędów w projektach również było. Robi się autopoprawki, ale nie 
łamie się pierwotnego przetargu. To jest rzecz niedopuszczalna. 
Pani Aneta Jędrzejewska – Wicemarszałek Woj. Kujawsko-Pomorskiego powiedziała, że 
jeśli chodzi o projekty, to nie byłoby one dobrze wykonane. Nikt nie potrafi odpowiedzieć 
dlaczego tak było. W momencie kiedy wicemarszałek rozpoczęła prace w urzędzie 
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marszałkowskim te projekty były przygotowane. Pewnie jak radni zdają sobie z tego sprawę 
firmy projektowe często projektują zza biurka i stąd wiele niedociągnięć. Dlaczego z firmą 
nie została rozwiązana umowa, ponieważ dzisiaj patrząc na te dwie drogi i te inwestycje, 
w których się pożegnano, to nie powoduje skrócenia terminu realizacji danej inwestycji. 
Przykładem jest droga nr 559, która miała być zakończona w czerwcu 2018 roku i to się nie 
zadziało. Droga nr 265 i droga 559 miały ten sam okres realizacji, wszyscy w tym gronie 
zdają sobie sprawę,  że przetargi kiedy je ogłaszano były za dużo niższe kwoty. Celowo 
robiono to bardzo szybko, aby te inwestycje poszły za mniejsze kwoty. Nie były to 
przypadkowe terminy ogłaszania przetargów. Firmy, które przyszły, a  nie są związane  
z terenem województwa, nie podchodzą do tego w sposób rzetelny i prawidłowy. Firmom 
zależy, aby jak najwięcej wyciągnąć środków finansowych, a nie realizować te inwestycje. 
Pożegnanie się z taką firmą powoduje jeszcze dłuższy okres realizacji takiej inwestycji 
i jeszcze większe nakłady na tę inwestycję.  
Radny Marek Jaskulski powiedział, że jeśli chodzi o drogę  nr 265 to jest bardzo trudna 
sytuacja. Według radnego Marszałek nie zdaje sobie sprawy o skali problemu, skali 
zaniedbania i ewentualnej winie za zaistniałą sytuację. Z całym szacunkiem dla Pani 
Wicemarszałek, ale Pan Pawlak i Pan Kopyść wypowiadali się na tej sali i padały pewne 
obietnice. W ostatnim czasie Pan Pawlak skorygował tę obietnicę i w 2023 te odcinki zostaną 
wykonane. Radny wyraził nadzieję, że te dyskusje nie zamkną tego tematu. Wszyscy muszą 
dążyć do spotkania z udziałem Pana Marszałka, który powie definitywnie prawdę, w którym 
roku owe drogi zostaną rozpoczęte i skończone.  
Pani Aneta Jędrzejewska – Wicemarszałek Woj. Kujawsko-Pomorskiego powiedziała, że 
na ostatniej sesji Sejmiku Województwa Kujawsko-Pomorskiego był poruszany temat dróg. 
Szczegółowo omawiano wszystkie drogi. Jeśli chodzi o konsekwencje, szukanie winnych to 
Wicemarszałek nie wie, czy na tym powinno się skupiać. To, co się stało się na rynku 
drogowym, to jest zupełnie co innego, co było 2-3 lata temu. Czy szukanie winnych 
cokolwiek pomoże i przyspieszy realizację? Raczej nie. Zmienił się Dyrektor Zarządu Dróg 
Wojewódzkich. Jeśli chodzi o drogę nr 265, to termin realizacji,  o którym na dzień dzisiejszy 
prowadzona są rozmowy z wykonawca, to czerwiec 2020 roku. Podjęto próbę zdjęcia części 
zadań z firmy Eurovia, aby przekazywać je innym firmom. Wszystko odbywa się w ramach 
przetargu. Są to środki unijne – publiczne. Jeśli chodzi o drogę nr 270 i 269, to do końca tego 
roku prowadzone będą rozmowy z ministerstwem. Jeśli będą mogły one być realizowane 
w ramach PPP, to tak będą realizowane. Mówiąc o PPP na twarzach wielu radnych pojawia 
się uśmiech. Wicemarszałek też sceptycznie do tego podchodzi i wolałaby, aby te drogi 
zostały realizowane w ramach środków pożyczkowych z kredytów, które zaciągnięto.  
Radny Kazimierz Kaca powiedział, że obwinianie, kto i kiedy zawalił, nie przyniesie 
żadnych skutków. Należy szukać rozwiązań, aby te drogi zostały wykonane. Co do 
Partnerstwa Publiczno-Prywatnego radny poprosił Panią Anetę Jędrzejewską, aby zrobiła 
wszystko, aby w to nie wchodzić. Radny odniósł się do drogi Brześć Kujawski-Kowal. To nie 
jest taka prosta sprawa. Dzisiaj Urząd Marszałkowski jest w trudnej sytuacji i cokolwiek by 
nie zrobiono będzie źle. Zerwanie umowy nic nie da.  Autostrady budowano przez okres 2 lat. 
W tej chwili minęło 2,5 roku, a droga nie jest ukończona. Radny poprosił, aby wypowiadane 
słowa były realne, możliwe i takie, które przyniosą sukces. Radny stwierdził, że do Pani 
radnej nie może mieć żadnych uwag, ponieważ rozpoczęła prace w Urzędzie 
Marszałkowskim, gdy już prace były rozpoczęte. Radny poprosił Zarząd Województwa 
Kujawsko - Pomorskiego o podejmowanie mądrych decyzji i przedstawienie realnej wizji.  
Z tego co radny wie, to te drogi były kilkukrotnie przeprojektowywane. Radny nie życzy tego, 
aby zajęły się tym tematem instytucje kontrolujące. Mieszkańcy chcą jeździć po dobrych 
drogach. Według radnego PPP Marszałek powinien zostawić na inne powiaty, aby nie 
eksperymentować na terenie powiatu włocławskiego.  
Starosta Włocławski powiedział, że w temacie dróg wojewódzkich na tej sali są wszyscy 
zgodni i mają spójne zdanie, zgodne ze zdaniem radnego Kazimierza Kacy. Starosta 
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podziękował Pani Wicemarszałek, że ma odwagę rozmawiać o tych małych sprawach, potrafi 
rozwiązywać takie sprawy, jak chodnik do szkoły w Chodczu. Wpłynął do Starosty projekt 
porozumienia, który mówi o tym, że gmina opracowuje dokumentację, samorząd 
województwa będzie to realizować. Starosta poinformował, że kilkukrotnie spotykał się 
z Panią Wicemarszałek i udało się kilka małych spraw rozwiązać. Starosta jest również 
przeciwny PPP. To jest bardzo trudny temat, nierealny do wprowadzenia. Powiat włocławski 
nie oczekuje chodników i ścieżek z dwóch stron i należy poszukiwać łatwiejszych rozwiązań. 
Samorząd powiatowy jest gotowy do rozmów i wyraża wolę rozmowy. Starosta podziękował 
Pani Wicemarszałek za codzienne  zaangażowanie. Starosta zdaje sprawę, że to nie do końca 
jest wina Zarządu Województwa, jeśli chodzi o inwestycje na drogach wojewódzkich, ale 
przygotowania i wykonawcy, który to realizuje. Starosta wyraził nadzieję, że w przyszłym 
roku droga Brześć Kujawski-Kowal zakończy się sukcesem i nastąpi realizacja następnych 
inwestycji. 
Radny Kazimierz Kaca odniósł się do kwestii Powiatowego Centrum Zdrowia i zwrócił się 
zarówno do Pani Anety Jędrzejewskiej, jak i do Zarządu Powiatu we Włocławku, aby 
doprowadzić do otrzymania aktu własności działki. Zmienia się zarządzający i najlepiej, żeby 
powiat miał akt własności na tę działkę. Opozycja będzie pomagać, aby to centrum powstało, 
aby powiat włocławski mógł się szczycić, że coś takiego coś można zbudować w dzisiejszych 
czasach.  
Radny Wojciech Zawidzki zadał pytanie dotyczące losów zabytkowego pałacu w Wieńcu? 
Radny poprosił o realne informacje. 
Pani Aneta Jędrzejewska – Wicemarszałek Woj. Kujawsko-Pomorskiego odpowiedziała, 
że jeśli chodzi o pałac to ma tam powstać Centrum Muzyki. Teatr Impresaryjny w Toruniu 
aplikował z działania 6.5. Ten konkurs jest pozytywnie rozpatrzony. Środki są przyznane. 
Umowa jest podpisana i obecnie trwa etap wyłaniania wykonawcy. Firmy złożyły swoje 
oferty. Jeśli chodzi o pałac w Wieńcu to nie ma żadnych obaw, ponieważ środki finansowe są 
już zarezerwowane. Pani Wicemarszałek podziękowała radnemu Kazimierzowi Kacy, 
Staroście Włocławskiemu i wszystkim radnym za cenny głos w dyskusji. Wicemarszałek 
doskonale rozumie, że stan dróg wojewódzkich irytuje radnych, a zwłaszcza mieszkańców 
miejscowości, przez które przebiegają drogi wojewódzkie. Droga nr 265 została realizowana 
w taki sposób, że na całej długości została rozkopana i trwają prace. Mieszkańcy są 
podirytowani, zdenerwowani. Ten przeciągający termin realizacji może denerwować. 
Wicemarszałek zaapelowała do radnych, aby te złe emocje w terenie uspokajać. Ta 
inwestycja zostanie zrealizowana. Jeśli Wicemarszałek będzie miała konkretne terminy 
realizacji dróg nr 270,269 to osobiście powiadomi o tym Radę Powiatu we Włocławku.  
Rozmowy w ministerstwie jeszcze trwają. Wicemarszałek do PPP również sceptycznie 
podchodzi. 
Starosta Włocławski odpowiedział na pytanie radnego Kazimierza Kacy odnośnie własności 
działki. Starosta zgadza się z radnym i takie działania są podejmowane. Toczą się rozmowy 
z samorządem województwa. Wszystko wskazuje na to, że działka zostanie przekazana 
samorządowi powiatu włocławskiego. Taka była deklaracja Marszałka.  Ze względu na to, że 
trwa proces tworzenia wykazu zadań priorytetowych dla nowej perspektyw finansowej, żeby 
nie być spóźnionym powiat posiada dysponowanie i chce ruszyć z koncepcją i pracami 
dokumentacyjnym, aby na nową perspektywę być gotowym. Sprawa jest skomplikowana, 
rozmawiano o działkach, które nie są w administrowaniu samego województwa, ale również 
WOMP. Padła deklaracja, że również są gotowi przekazać te działki. Działania będą 
prowadzone dwutorowo, zarówno w procesie dokumentacyjnym, jak i przejmowania takiego 
faktycznego – notarialnego. Starosta poprosił Panią Wicemarszałek o wsparcie w tym 
procesie. Starosta powiedział, że na etapie realizacji będą rozważane źródła finansowania,  
zarówno na poziomie wojewódzkim,  jak i centralnym. Starosta poprosił o wsparcie 
w realizacji tej ważnej dla mieszkańców Powiatu Włocławskiego, jak i całej okolicy ważnej 
inwestycji. 
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21. Zamknięcie IX Sesji Rady Powiatu we Włocławku.  
 
W związku ze zrealizowaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady w dniu  30 września  
2019 roku o godzinie 14:30 zamknął obrady IX Sesji Rady Powiatu we Włocławku.   
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Ze Starostwa Powiatowego protokołowały:  
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